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Beslisnota voor de Gemeenteraad 

 
Onderwerp: Renovatie Kunstgrasvelden / keuze type infill 
 

Voorgesteld besluit 

de Gemeenteraad besluit: 

1. Bij renovatie van de kunstgrasvelden structureel te kiezen voor kurk als vervangend 

type infill in plaats van rubber, te beginnen bij sv AWC en vv Alverna.  

2. Aan Laurant Groen-Infra op te dragen om kurk toe te passen. 

3. Een extra krediet beschikbaar te stellen van € 107.646 voor een kwalitatief beter type 

infill, namelijk kurk. 

4. Dit krediet af te dekken uit de algemene reserve. 

 

Aanleiding 

U neemt 28 mei 2019 een besluit over de renovatie van de kunstgrasvelden bij sc AWC 

en vv Alverna met een infill van TPE. We ontvingen 22 mei een brief van de Vereniging 

Sport en Gemeenten1 over het voorgenomen besluit van de Europese Unie om in 

september 2020 het gebruik van TPE te beperken of te verbieden. In het meest 

ongunstige scenario ligt het gebruik van TPE vanaf 2022 aan banden. 

 

Deze beperking of verbod raakt direct uw voorgenomen besluit om TPE te gebruiken op 

de velden van AWC en Alverna. De investering in TPE is gebaseerd op een berekening 

met een afschrijftermijn van 13 jaren én met 85% hergebruik van TPE na 13 jaar.  

 

We verwachten dat dit verbod er komt, mogelijk met een tijdelijke vrijstelling van enkele 

jaren. Dat betekent kortom een versnelde afschrijving en forse schadepost. 

 

Voor de inhoudelijke argumenten en kanttekeningen om kunstgrasvelden bij renovatie 

niet langer te voorzien van SBR rubber verwijzen we naar beslisnota met zaaknummer 

25066 en documentnummer 273158.   

 

Voorgenomen raadsbesluit 

Datum  Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo mogelijk 

het zaaknummer/documentnummer) 

28-05-2019 zaaknr: 25066 / 273158: Renovatie kunstgrasvelden AWC en Alverna 

28-05-2019 zaaknr: 25066 / 274076: Bekrachtigen geheimhouding bijlage 2. 

 

Gewenst resultaat 

De vervanging van kunstgrasvelden met een duurzaam type infill. 

 

Argumenten 

1.1 Kies voor de next best oplossing: kurk als infill  

We hebben de nieuwe informatie van 22 mei 2019 met de sportclubs en Laurant Groen 

en Infra besproken. Vast houden aan de keuze voor TPE met mogelijk een versnelde 

afschrijving leidt tot te hoge kosten voor de sportclubs. We kiezen daarom gezamenlijk 

voor het alternatief van kurk. Aangezien we TPE in een beperkt aantal jaren moeten 

afschrijven én niet mogen hergebruiken, is een investering in TPE duurder dan kurk. 

Navraag leert dat kurk pas bij meerdere dagen vorst van -4 graden onbespeelbaar wordt.  

                                           
1 Vereniging Sport en Gemeenten is verbonden aan de Vereniging van Nederlandse Gemeenten 
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1.2 Een beleidswijziging naar kurk is onze verantwoordelijkheid gelet op de wetgeving  

De RSA reserve voorziet in renovatie van velden met rubber. Het is onze 

verantwoordelijkheid om het beleid te wijzigen in een andere infill. Dus zijn de extra 

kosten onontkoombaar voor onze rekening. 

 

1.3 Uitstel van renovatie is geen reële optie 

We hebben uitstel van renovatie tot 2020 overwogen. De huidige velden zijn versleten en 

zorgen voor hoge onderhoudskosten met het risico van afkeur door de KNVB. We hebben 

daarnaast veel voorbereidende advies- en onderzoekskosten gemaakt. Stop zetten van 

het project betekent ook een rekening van de aannemer en leverancier. Tot slot komt 

ons btw-voordeel van € 189.000 in gevaar.  

 

1.4 Veld met kurk infill is duurder in onderhoud dan een veld met TPE of SBR rubber 

Volgens Laurant Groen-Infra zijn de onderhoudskosten van een veld ingestrooid met kurk 

hoger dan een veld ingestrooid met TPE of SBR rubber. De sportclubs gaan in 

vergelijking met TPE € 1.282 per club per jaar meer betalen. Aangezien onze 

beleidskeuze voor kurk de sportclubs niet valt aan te rekenen, is het redelijk hen hierin 

tegemoet te komen. Onze kosten bedragen gedurende de afschrijftermijn van 13 jaren € 

16.668 per sportclub. Per saldo gaan we minder investeren vergeleken met de u bekende 

beslisnota over € 197.278. Zie onderstaande tabel:  

 

 Volgens beslisnota 

273158 in 

commissie op 16 

mei 2019 

Volgens deze 

beslisnota 275361 in 

raad op 28 mei 2019 

 

investering:  € 197.278 € 140.982  

verdeeld over:          € 70.588        € 70.588 Switch rubber naar kurk 

         € 89.632        € 00.000 Switch kurk naar TPE 

         € 20.000        € 20.000 Advies & onderzoek 

         € 17.058        € 17.058  

         € 33.336 Extra onderhoud (13 jaar) 

 

1.5 Gelijke monniken, gelijke kappen. Ook SC Woezik heeft baat bij beleidswijziging  

We hebben SC Woezik gesproken. Na uw besluit bespreken we met hun het 

compensatiebedrag op basis van kurk als infill voor de twee velden die ze in 2017 

gerenoveerd hebben.  

 

2.1 Laat Laurant Groen-Infra aannemers inschrijven op renovatie van de velden met kurk 

3.1 Uw raad heeft het budgetrecht om de algemene reserve aan te spreken 

 

Tegenargumenten en risico’s 

Volgens beslisnota met nummer 25066 / 273158 zoals besproken in de commissie op 16 

mei 2019. 

 

Financiële gevolgen 

a. De advies- en afvoerkosten en het gebruik van kurk kost voor twee velden € 107.646 

extra. Deze investering nemen we op als incidentele last en onttrekken we van de 

algemene reserve. 

b. De extra onderhoudskosten à € 33.336 verdeeld over 13 jaren leidt tot een 

kostenuitzetting op het budget onderhoud buitensport. Deze nemen we mee in de 

Perspectiefnota 2020. 
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c. We sparen met sv AWC en vv Alverna via de RSA Reserve voor vervanging in 2033. 

Vervanging kost € 337.590 per veld incl. btw. Velden worden in 13 jaar 

afgeschreven. Jaarlijks stort de club € 8.656 (1/3e deel) en de gemeente € 17.313 

(2/3e deel) per veld incl. btw in de RSA Reserve. 

 

Communicatie 

Volgens beslisnota met nummer 25066 / 273158 zoals besproken in de commissie op 16 

mei 2019. 

 

Uitvoering of Vervolgstappen 

Volgens beslisnota met nummer 25066 / 273158 zoals besproken in de commissie op 16 

mei 2019. 

 


